

## Protokoll 9/2023

fört vid sammanträde med styrelsen för DHR Region Stockholm

Tid: måndag den 14 augusti kl 18.00-20.15

Plats: DHR Region Stockholm, Kavallerivägen 30, Rissne

Beslutande: Jaan Kaur (ordförande), Anna Westerberg, Emelie Utas, Lena Haglöf, Johan Dibb, Liza Syeda, Magnus Lindmark, Patrick Englund, Tania Laserna och Yvonne Björkman

I tjänsten: Ingela Larsson och Sari Nykvist

§§ 46 – 51

### § 46. Formalia

#### a) Sammanträdets öppnande

Jaan, ordförande hälsade välkommen och öppnade styrelsemötet.

#### b) Fastställande av dagordning

*Styrelsen beslutade:*

*att* fastställa föreliggande förslag till dagordning.

#### c) Val av justerare

*Styrelsen beslutade:*

*att* utse Magnus till att, jämte ordföranden, justera dagens protokoll.

#### d) Anmälan av styrelseprotokoll 8/2023

*Styrelsen beslutade:*

*att* godkänna anmälan av RS-protokoll 8/2023.

### § 47. Beslutsärenden

#### a) Verksamhetsplan 2023/Balanslistan

Verksamhetsplan 2023/Balanslistan uppdaterades.

#### b) Styrelsens Kickoff

*Styrelsen beslutade:*

*att* hålla Kickoffen på DHR-regionens lokal kl 10-16.

**c) Jesper Odelbergs konsert**

Sari meddelade att hon kommer samla arbetsgruppen till möte.

**d) Verksamhetsplan 2024**

*Styrelsen beslutade:*

*att* tillsätta en arbetsgrupp bestående av Sari (sammankallande), Emelie, Johan, Tanja och Ingela som kansliresurs.

*att* uppdra åt arbetsgruppen att, senast den 4/9, ta fram mål till bidragsansökan.

**e) Ekonomihantering**

Yvonne föredrog det ekonomiska läget och meddelade att ett möte kommer att hållas med Keeper, där även Unga Rörelsehindrade Stockholm deltar, den 29 augusti kl 14.00.

**f) Utbetalningskort till kansliet**

Yvonne föreslog att företagskort liknande det Zakett har införskaffas till kansliet.

*Styrelsen beslutade:*

*att* ordna med ett Handelsbanken företagskort till kansliet.

**g) Bidragsansökan**

Jaan rapporterade att arbetet med bidragsansökan fortgår.

**h) Kontaktperson till avdelningarna**

Magnus föreslog att kontaktperson för avdelning även blir kontaktperson för rådsrepresentant inom den kommunen/kommunerna.

*Styrelsen beslutade:*

*att* avdelningarnas kontaktpersoners uppdrag ska även innefatta att kontakta avdelningarnas representanter i råden och vara deras bollplank.

**i) Arvode redaktionsrådet**

*Styrelsen beslutade:*

*att* redaktionsrådsrepresentant (ej styrelseledamot) får 200 kronor per sammanträde plus 200 kronor för ankommet material per nummer av "DHR i Region Stockholm".

*att* detta gäller från dagens datum.

## § 48. Rapporter

### a) Arbetsgrupperna

#### 1) Utvecklingsgruppen

Lena sa att det är svårt att få i gång avdelning med begränsad verksamhet och vi behöver diskutera detta djupare.

Yvonne föreslog att detta diskuteras vid Kickoffen.

*Styrelsen beslutade:*

*att* vid Kickoffen diskutera avdelningar med begränsad verksamhet.

#### 2) Färdtjänstenkäten

Inget nytt fanns att diskutera.

#### 3) Lokalgruppen

Sari har mejlat Balder om datum för fortsatt diskussion.

#### 4) Projektgrupp utbildning av representanter för samverkansråd i samarbete med ABF

Inget nytt fanns att diskutera.

#### 5) Redaktionsrådet för "DHR i Region Stockholm"

Ingela rapporterade att nr 4 av "DHR i Region Stockholm" går i tryck denna vecka.

#### 6) Trycksaker och Synliga i media

Inget nytt fanns att diskutera.

#### 7) Träff för nya medlemmar och i samarbete med Unga Rörelsehindrade anordna träff för medlemmar 30 – 32 år

Inget nytt fanns att diskutera.

#### 8) 100-årsgruppen

Styrelsemötet föranleddes av information från **Lars-Göran Wadén**, ledamot i DHRs förbundsstyrelse om hur andra inom DHR genomfört sina tillfällen kring Jesper Odelbergs konsert.

Vid konserten kommer någon inleda med att presentera DHR, sen hålls konserten på 90 minuter. Det som behöver ses över i lokalen är ljud, ljus, filmduk och projektor.

*Styrelsen beslutade:*

*att* uppdra åt Sari att kontakta vaktmästaren på Hallunda Folkets Hus kring tekniken.

**b) Avdelningarna**

**1) Botkyrka-Salemavdelningen**

Se utvecklingsgruppens rapport.

**2) Huddingeavdelningen**

**3) Nacka-Värmdöavdelningen**

**4) Norrtäljeavdelningen**

Inget nytt fanns att rapportera för dessa avdelningar.

**5) Nynäshamn-Haningeavdelningen**

Yvonne meddelade att Nynäshamn-Haningeavdelningen kommer att hålla en jubileumsmiddag den 2 september.

**6) Stockholmsavdelningen**

Anna rapporterade att hon kontaktat Nisse Duwähl för att hon och Tania ska få träffa avdelningsstyrelsen.

**7) Sundbybergsavdelningen**

**8) Södertäljeavdelningen**

Inget nytt fanns att rapportera för dessa avdelningar.

**9) Tyresöavdelningen**

**10) Täbyavdelningen**

Se utvecklingsgruppens rapport.

**b) Styrelsekompetens den 16 september**

Inget nytt fanns att diskutera.

**c) Kurs för avdelningarnas styrelseledamöter den 9 september**

Inget nytt fanns att diskutera.

**e) Kanslirapport**

Magnus rapporterade från dagens första kanslimötet efter semestrarna bland annat om att Sari kommer vara ledig onsdagar för träning.

**f) PrideParaden, lördagen den 5 augusti**

Yvonne rapporterade att vi gick med RH-guppen och det blev en

lyckad dag med cirka 20 personer som deltog.

## **§ 49. Anmälningssärenden**

### **a) Aktuellt från Databasen Socialrätt**

Johan föreslog att en genomlysning för GDPR skulle genomföras.

*Styrelsen beslutade:*

*att* Johan håller ett möte med kanslipersonalen kring GDPR.

## **§ 50. ÖVRIGA FRÅGOR**

### **a) Anmälan av frågor till nästa styrelsemöte**

Delegationsordningen tas upp vid nästa styrelsemöte.

## **§ 51. SAMMANTRÄDETS AVSLUTNING**

Ordförande avslutade styrelsemötet.

2023-08-14

Ingela Larsson

Justeras:

Jaan Kaur  
Ordförande

Magnus  
Justerare